
Protokół 

 z  posiedzenia IV Sesji  Rady Gminy 

w  dniu  21 stycznia 2011 roku   

 

 Posiedzenie  IV Sesji Rady Gminy  otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Dariusz Mądrecki. Przywitał  przybyłych na sesję Radnych, Wójta Gminy  Krzysztofa Atrasa, 

Sekretarza Gminy Pania Emilię Szczeblewską, Dyrektorów Szkół, Kierowników Jednostek 

Organizacyjnych,  Dyrektora Biblioteki, Sołtysów Gminy Świerzno i mieszkańców Gminy 

Świerzna.  Nastąpiło stwierdzenie quorum, na 15 osobowy skład Rady w posiedzeniu 

uczestniczy 15 radnych. Lista stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – stawiam wniosek o wprowadzenie zmian  do porządku obrad 

dzisiejszej sesji o dopisanie w punkcie 3 podjęcie uchwał w  sprawie następujących 

podpunktów; 

g. zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Świerzno na rok 2011, 

h. zmian budŜetu i zmian w budŜecie Gminy Świerzno na rok 2011, 

i. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Świerzno na lata 2011 – 2019. 

W wyniku głosowania zmiany  do porządku posiedzenia IV sesji Rady Gminy zostały 

przyjęte jednogłośnie przez Radnych. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek IV Sesji Rady Gminy: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a. otwarcie posiedzenia 

b. stwierdzenie quorum, 

c. przyjęcie  protokołu z posiedzenia III Sesji Rady Gminy Świerzno. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności  między sesjami. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a. uchylenia uchwały Nr II/9/2010 Rady Gminy Świerzno z dnia 14 grudnia 2010 roku 

w sprawie ustalenia  ryczałtu dla Wójta Gminy, 

b. zmiany uchwały Rady Gminy Świerzno z dnia 29 października 2010 roku Nr 

XLIV/225/2010 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 

rok, 

c. określenia wzorów deklaracji, informacji i załączników do podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego, 

d. uchwalenia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy na 2011 rok,  
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e. uchwalenia plany pracy Rady Gminy na 2011 rok, 

f. zmiany uchwały Nr  XXXIII/171/2009 z dnia 18 września 2009 roku w sprawie 

przystąpienia do stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka Morza i Zalewu, 

g. zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Świerzno na  rok 2011, 

h. zmian budŜetu  i zmian w budŜecie Gminy Świerzno na rok 2011, 

i. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Świerzno na lata 2011 – 2019. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zakończenie posiedzenia IV Sesji Rady Gminy Świerzno. 

Przedstawiony porządek posiedzenia został przyjęty 13 głosami za, na 13 radnych obecnych 

na Sali.  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad.1.c. przyjęcie protokołu z posiedzenia III Sesji Rady Gminy Świerzno. 

Przewodniczący Rady Gminy – protokół był do wglądu w biurze Rady, czy są jakieś uwagi 

co do protokołu z posiedzenia III Sesji Rady Gminy. Nie widzę. Wobec tego kto z Państwa 

jest za przyjęciem protokołu z III  posiedzenia Rady Gminy bez odczytania. 

W wyniku głosowania protokół z posiedzenia III sesji Rady Gminy został przyjęty 15 głosami 

za, na 15 radnych obecnych na sali. 

Ad. 2. Informacja  Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

Informacja z działalności między sesjami przedstawił Wójt  Pan Krzysztof Atras- powiedział 

między innymi: najwaŜniejsze dla nas sprawy to inwestycje do realizacji. 

Pierwsza sprawa dotyczy  inwestycji droga  Gostyniec  - Redliny. Dopięcie tej inwestycji do 

końca, stąd teŜ  zmiany w budŜecie i zabezpieczenie środków na to zadanie. 

Prowadzone są rozmowy z Urzędem Marszałkowskim o  wyprowadzeniu  wniosku z listy 

rezerwowej na remont pałacu w Stuchowie. Jest wytworzona rezerwa w wysokości  800 tys 

złotych, która moŜe być przeznaczona na dofinansowanie tej inwestycji, ale złoŜyłem pismo 

do Urzędu  Marszałkowskiego o dofinansowanie w całości remontu pałacu w Stuchowie. 

Orlik w Stuchowie – środki  w budŜecie zostały zapisane uchwałą dotyczącą zmian budŜetu  

i w całości zostały zabezpieczone, po zakończeniu inwestycji otrzymamy ostateczną fakturę, 

na podstawie której otrzymamy dotacje. 

JeŜeli są jakieś zapytania to proszę we wolnych wnioskach. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował  Wójtowi za przedstawienie informacji z pracy 

między sesjami. 
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Ad.3.Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. uchylenia uchwały Nr II/9/2010 Rady Gminy Świerzno z dnia 14 grudnia 2010 roku 

w sprawie uchwalenia ryczałtu dla Wójta Gminy. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – wszystkie uchwały były analizowane na posiedzeniach 

Komisji Stałych Rady Gminy, czy są jakieś uwagi bądź zapytania co do przedstawionego 

projektu uchwały. Nie widzę. 

W wyniku głosowania  uchwałą Nr IV/16/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie uchylenia 

uchwały Nr II/9/2010 Rady Gminy Świerzno  z dnia 14 grudnia 2010 roku w sprawie 

ustalenia ryczałtu dla Wójta Gminy została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych 

na Sali. (zał. nr 3). 

Ad.3.b. zmieniająca uchwałę  w sprawie określenia wysokości stawek  podatku od 

nieruchomości na 2011 rok. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy . 

Przewodniczący Rady Gminy - Komisje na swoich posiedzeniach analizowały w/w projekt 

uchwały i opinia co do powyŜszego projektu jest pozytywna. 

Uwag co do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr IV/17/2011 Rady Gminy Świerzno zmieniająca uchwałę  

w sprawie określenia wysokości stawek  podatku od nieruchomości na 2011 rok została 

przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych na Sali. ( (zał. nr 4) 

Ad.3.c. określenia wzorów deklaracji, informacji i załączników do podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag co do przedstawionego projektu brak. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr IV/18/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie określenia 

wzorów deklaracji, informacji i załączników do podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 

została przyjęta  15 głosami za, na 15 radnych obecnych na Sali. (zał. nr 5) 

Ad.3.d. uchwalenia planów  Komisji Stałych Rady Gminy na 2011 rok. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – kaŜda z Komisji uchwaliła swój plan pracy na rok 2011, 

określiła w nim swoje zadania na ten rok i te plany przez członków Komisji zostały przyjęte. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy na 2011 rok. 
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W wyniku głosowania  Uchwała Nr IV/19/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie uchwalenia 

planów  pracy  Komisji Stałych Rady Gminy na 2011 rok została przyjęta  15 głosami za, na 

15  radnych obecnych na Sali. (zał. nr 6). 

Ad.3.e. uchwalenia planu pracy Rady  Gminy na 2011 rok. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy.  

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/20/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Gminy na 2011 rok została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych 

na Sali. (zał. nr 7) 

Ad.3. f. zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do  Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Rybacka Morza i Zalewu. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – do tej pory pełnomocnikiem Gminy Świerzno w lokalnej 

Grupie Rybackiej Morza i zalewu był  Pan Tadeusz Mandziak, teraz komisje na swoich 

posiedzeniach zaproponowały  kandydaturę obecnego Wójta Pana Krzysztofa Atrasa. 

Uwag co do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

W wyniku głosowania Uchwała  Nr IV/21/2011 Rady Gminy Świerzno  zmieniająca uchwałę 

w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka Morza i Zalewu  została 

przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na Sali. (zał. nr 8) 

Ad.3.g. zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Świerzno na rok 2011. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr IV/22/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie zmian do 

uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Świerzno na rok 2011 została przyjęta 15 

głosami za, na 15 radnych obecnych na Sali. (zał. nr 9) 

Ad.3.h. zmian budŜetu i zmian budŜecie Gminy Świerzno na rok 2011. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

W wyniku głosowania  Uchwała Nr IV/23/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie zmian 

budŜetu i zmian w budŜecie Gminy Świerzno na rok 2011 została przyjęta 15 głosami za, na 

15 radnych obecnych na Sali. (zał. nr 10) 
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Ad.3.i.  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Świerzno na lata 2011 – 2019. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr IV/24/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Świerzno na lata 2011 – 2019 została przyjęta 15 

głosami za, na 15 radnych obecnych na Sali. (zał. nr 11). 

Ad.4. Wolne wnioski. 

p. Bąk – mam pytanie odnośnie Firmy Karex czy oni dostali juŜ pozwolenie na budowę tych 

silosów? 

p. Wójt – Firma Karex odwołała się do Samorządowego Kolegium Odwoławczego po 

pierwszej naszej decyzji odmownej, Kolegium zwróciło nam sprawę do ponownego 

rozpatrzenia , między czasie Karex złoŜył wniosek o budowę sklepu lub kawiarnię  w miejscu 

starej świetlicy. Nie wiem jaka będzie decyzja, ale o kaŜdej podjętej poinformuje 

mieszkańców  stosownym pismem. 

p. Graczyk – co z licznikiem od światła w świetlicy w Kaleniu, przyszedł inkasent spisać stan 

licznika ale nie dał rady  zrobić odczytu. Licznik jest przy suficie , dzisiaj był i robił zdjęcia 

umieszczenia tego licznika. 

p. Wójt – dopóki Zakład Energetyczny nas nie pogania nie będziemy wykładać dodatkowych 

środków na przeniesienie tego licznika. To nie jest na dzisiaj dla  mnie najpilniejsza sprawa 

a koszty tego są spore. 

p. Wojciechowska – w Gostyniu przy stawku ppoŜ wybijają ścieki, natomiast na alejce 

dojazdowej do szkoły jest dziura i naleŜałoby podnieść studzienkę na tej drodze, bo moŜe 

dojść do przykrego wypadku. 

p. Wójt – zgłoszenie przyjąłem do wiadomości i w poniedziałek zajmiemy się  ściekami. 

p. Gradek  Sołtys Sołectwa Osiecze – brak tablicy ogłoszeniowej w Krzepocinie. 

Druga sprawa dotyczy oświetlenia w Krzpocinie w stronę pałacu, część została załoŜona czy 

zostanie uzupełnione? 

p. Wójt – tablice będą załoŜone we wszystkich miejscowościach. Do uzupełnienia oświetlenia 

przymierzamy, się ale wszyscy wiemy jakie mamy środki i na ile nam ich starczy na tyle 

będziemy uzupełniać braki w oświetleniu. Wszystkie awarie oświetlenia będą usuwane 

w poniedziałek. 
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p. Gradek - w Duniewie przy drodze powiatowej są obcięte drzewa, te resztki drzew jakie 

zostały szpecą całą miejscowość, czy nie moŜna zobowiązać powiatu do poprawienia tego, 

albo usunięcia tych kikutów drzew do końca? 

p. Wójt – zwracałem się do Powiatu w tej sprawie juŜ w poprzedniej kadencji,  bez odzewu. 

Wystąpię ponownie z pismem w tej sprawie do Powiatowego Zarządu Dróg.  

p. Kreja – czy ma moŜe Pan jakieś nowe informacje na temat gabinetu lekarskiego 

w Gostyniu? 

p. Wójt – na dzień dzisiejszy nie ma z kim rozmawiać w Powiecie. 

p. Wiśniewski – jeszcze mamy zimę ale juŜ są roztopy, czy mamy zabezpieczony materiał, 

aby uzupełnić ubytki w drogach? 

p. Wójt – na polne drogi puścimy równiarkę, natomiast na pozostałe drogi mamy 

zabezpieczony materiał. 

p. Chojnacki  Sołtys Sołectwa Stuchowo – juŜ zgłaszałem wniosek w sprawie przycinki gałęzi 

na drzewach przy drodze w Stuchowie i tych co juŜ wrastają w linię wysokiego napięcia  

i w Kępicy usunięcie suchego drzewa. 

Za Starzą jest stary cmentarz, zaniedbany. Przydałoby się go uporządkować, dogadać się 

z Konserwatorem Zabytków na ile moŜemy tam ingerować z pracami i uporządkować ten 

cmentarz. Gwarancja na Pałac w Stuchowie minęła a elewacja  coraz bardziej ulega 

zniszczeniu. 

p. Wójt – trwa procedura pisemna pomiędzy nami a wykonawcą. Będę z nim negocjował  

w tej sprawie. Usunął juŜ część tych usterek ale jeszcze nie wszystko. Po kaŜdych pracach 

usuwających usterki ta gwarancja się przedłuŜa. 

 JeŜeli chodzi o usunięcie gałęzi z drzew przy drodze to dość drogi interes, będziemy 

jednak to robić ale przed okresem lęgowym ptaków.  

 Po ostatnim roku mam uraz do cmentarzy. Pani Konserwator jest przeczulona na 

punkcie zabytków, jeŜeli zaczniemy coś robić i to zgodnie z wytycznymi pani Konserwator to 

braknie nam środków. Uporządkować moŜemy, zrobimy to w ramach prac publicznych,  ale 

o ile się dobrze orientuję, co jeszcze dokładnie sprawdzę,  ten cmentarz znajduje się na 

działce dzierŜawców. 

p. Wilk – czy budowa chodników w Chominie została zakończona. Chodniki juŜ się psują 

podchodzi woda, wybrzuszają się. Czy my jako gmina mamy wgląd w dokumentację? 
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p. Szczeblewska – rozmawiałam w tej sprawie z Panią Sekretarz Powiatu obiecała zająć się tą 

sprawą. My nie posiadamy Ŝadnej dokumentacji dotyczącej budowy chodników w Chominie, 

robił to Powiat i całą dokumentację oni posiadają.  Natomiast inwestycja nie jest jeszcze 

zakończona. Ponadto w tej sprawie będę jeszcze rozmawiała i jeŜeli będzie coś nowego  

będziemy państwa informować. 

p. Wilk – mam prośbę, jeŜeli będzie juŜ końcowy odbiór tej inwestycji, chciałbym aby nas 

radnych i sołtysa o tym Powiat powiadomił. 

p. Szczeblewska – z zakończeniem inwestycji musimy poczekać aŜ się skończy zima, będę 

rozmawiała  z  Panem  Kwiatkowskim w tej kwestii  i  sprawę  będziemy mieć na uwadze. 

p. Wójt – chciałbym przypomnieć Państwu, Ŝe 26 – 27 lutego 2011 planujemy odbyć sołecki 

turniej sportowy. 

p. Gołębiowska – mam nadzieję, Ŝe w tym roku nie będzie tak jak w ubiegłym. W jednym 

czasie odbywały się wszystkie rozgrywki jednocześnie. 

Przewodniczący Rady Gminy – w ubiegłym roku turniej trwał jeden dzień w tym roku dwa 

dni a więc te rozgrywki będą rozłoŜone w czasie. 

p. Dąbrowski mieszkaniec Świerzna – prosiłbym o wyłoŜenie dokumentów, które są tematem 

obrad sesji  dla nas mieszkańców.  My słuchając na sesji odnośnie jakiś uchwała nie wiemy 

do końca o co chodzi a otrzymując takie dokumenty i zapoznając się z nimi są dla bardziej 

przejrzyste i zrozumiałe. 

Druga sprawa dotyczy pojemników na segregację śmieci i postawienie większej liczby koszy 

na śmieci. 

Przewodniczący Rady Gminy -  uchwały są uchwalane zgodnie z przepisami, zatwierdzane 

przez radę Gminy, po uchwaleniu i po podpisaniu publikowane są w BIPe Urzędu Gminy 

Świerzno. 

p. Wójt – w sprawie  koszy, decyzje zostały juŜ podjęte. Kosze zostaną zakupione  

i postawione w miejscach, gdzie są najbardziej potrzebne. JeŜeli chodzi o kosze do segregacji 

śmieci, to Pani Prezes  PGK - u obiecała nam je zakupić na teren naszej gminy, jeŜeli nie na 

najbliŜszym posiedzeniu Rady Gminy podejmiemy uchwałę o zabezpieczeniu środków na 

zakup tych pojemników. 

p. Michel  - czy zostały podzielone środki na kluby sportowe? 

Przewodniczący Rady Gminy – środki zostały podzielone na posiedzeniu Rady Sportu. 

p. Wójt – w tej chwili nie pamiętam ile jaki klub dostał środków ale przedstawiciele klubów 

byli usatysfakcjonowani. Klub sportowy Dzika otrzymał 6 tys. złotych. 
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 Przypominam Państwu o spotkaniu, które odbędzie się 29 stycznia 2011 roku to 

w sobotę o godzinie 1100 organizowane przez Grupę Lider w Wolinie.  

Przewodniczący Rady Gminy – jeszcze jakieś wolne wnioski. Nie wiedzę. Wobec 

powyŜszego porządek obrad IV Sesji Rady Gminy  Świerzno uwaŜam za wyczerpany 

i zamykam posiedzenie. Dziękuję wszystkim. 

 

 

Protokołowała:  

Putyrska B. 

 

 

 

 


